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P R O T O K Ó Ł  Nr XLV/18 

 

 

z obrad czterdziestej piątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się 

w dniu 24 maja 2018 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Gabriela 

Staszkiewicz. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15
30

,  a zakończyła o godz. 18
20

. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Informacja o wstępnych wynikach naboru do przedszkoli publicznych na rok 

szkolny 2018/2019. 

8. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Cieszynie na lata 

2017-2020. 

9. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 2017. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XVI/168/12 z dnia 26 stycznia 2012 roku 

w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszynie, 

10.2. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy na czas nieoznaczony (działki przy ul. Menniczej i Placu 

Teatralnym), 

10.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Szybińskiego), 

10.4. aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, przyjętego uchwałą 

nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 roku w sprawie 

przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, 

10.5. Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe miasta Cieszyna, przyjętych uchwałą nr XVII/172/99 Rady 

Miejskiej w Cieszynie z dnia 25 listopada 1999 roku w sprawie uchwalenia 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

miasta Cieszyna, 

10.6. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Cieszyn miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych, 

10.7. ustalenia zasad udzielania obniżek obowiązkowego wymiaru godzin 

dydaktycznych dla nauczycieli, którym powierzono kierownicze stanowisko 

w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Cieszyn,  
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10.8. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla niektórych nauczycieli 

pracujących w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Cieszyn, 

10.9. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Cieszyn oraz warunków częściowego i całkowitego 

zwolnienia z opłat, 

10.10. wskazania wstępnej lokalizacji miejsc nowych przystanków komunikacyjnych, 

10.11. uchylenia uchwały Nr XXXIX/395/17 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 

listopada 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej 

i przystąpienie do realizacji projektu pn. „Przyjazny e-urząd – podniesienie jakości 

usług w zakresie podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania nieruchomościami 

w 8 Gminach: Wisła, Brenna, Istebna, Cieszyn, Ujsoły, Czechowice-Dziedzice, 

Szczyrk oraz Miasto Świnoujście” z innymi gminami oraz podmiotami spoza 

sektora finansów publicznych, 

10.12. zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze 

środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu 

Cieszyna – etap II”, 

10.13. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej w wyborach uzupełniających, 

10.14. wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej Książnicy Cieszyńskiej, 

10.15. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok, 

10.16. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018-2028. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

X  X  X 

 

 

 

Ad 1. 

 

Czterdziestą drugą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Pani Gabriela Staszkiewicz. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 19 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady przywitała Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, 

Skarbnika Miasta Panią Alicję Dąbrowską, Posła na Sejm RP z Partii Kukiz 15 Pana Jerzego 

Jachnika, radcę prawnego Rady Pana Damiana Piątkowskiego, jak również wszystkich 

uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Poinformowała, że obrady są nagrywane zarówno w formacie audio jak i video. 
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Minutą ciszy, Rada uczciła pamięć zmarłego przed kilkoma dniami prof. Richarda Pipes’a, 

Honorowego Obywatela Cieszyna.   

 

 

Ad 2. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

Burmistrz chcieliby zgłosić zmiany, bądź uzupełnienia do porządku obrad.  

Ponieważ zmian nie zgłoszono, Przewodnicząca poinformowała, że obrady odbywać się będą  

zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad 3. 

 

Do protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej Cieszyna uwag nie zgłoszono, tym samym 

protokół z dnia 26 kwietnia 2018 roku został przez Radę przyjęty. 

 

 

Ad 4. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Posła na Sejm RP z ramienia Partii Kukiz 

15 Pana Jerzego Jachnika. Powiedziała, że obecność Pana Posła związana jest z jedną 

z uchwał, którą Rada w dniu dzisiejszym będzie podejmować. 

 

Poseł Jerzy Jachnik powiedział, że w związku z tym, że jest Mu szczególnie bliski Wymiar 

Sprawiedliwości, a dzisiaj Państwo Radni macie wybierać Zespół opiniujący kandydatów na 

ławników, chciałby zwrócić się z apelem.  Zaapelował, aby kandydaci na ławników to były 

osoby, które mają własne zdanie i nie ulegają wpływom, ponieważ to się potem przenosi na 

orzeczenia sądowe. Powiedział, że kierunek jest taki, aby Wymiar Sprawiedliwości oddać pod 

kontrolę obywateli, żeby byli sędziowie pokoju, którzy rozpatrywaliby te najprostsze sprawy, 

aby sądy odciążyć. Poprosił Radnych, aby wzięli sobie to do serca i nad tematem bardzo 

poważnie się pochylili. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu dzisiejszym z prośbą o zabranie głosu 

zwróciła się przedstawicielka grona pedagogicznego Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi w Cieszynie. Powiedziała, że wyraziła zgodę, jednakże dyskusji na temat 

przedstawiony w wystąpieniu, na dzisiejszej sesji nie przewiduje.   

 

Nauczycielka Szkoły Podstawowej nr 5 przedstawiła sytuację szkoły, w której obecnie 

„wygaszane jest” gimnazjum. Powiedziała, że reforma systemu oświaty miała przynieść 

„małe” klasy, tymczasem klasa w której jest wychowawcą liczy 26 osób, w tym 5 dzieci 

z przeróżnymi problemami zdrowotnymi, przy czym jest to klasa, której uczniowie osiągają 

bardzo dobre wyniki w nauce.  Powiedziała, że nie jest to klasa integracyjna, gdyż takie klasy 

mogą mieć do 20 osób. Zwróciła się prośbą o wsparcie starań zmierzających do podziału 

obecnej klasy IV, a od nowego roku szkolnego klasy V na dwie klasy, ponieważ nauka w tej 

chwili, przy tej ilości dzieci i z tymi problemami z którymi się borykają, jest naprawdę trudna. 

Wspomniała, że zwróciło się kolejnych 3 rodziców dzieci o przyjęcie do tej klasy, ale to już 

jest niemożliwe. Powiedziała, że wg obliczeń koszt drugiej klasy V to 9.000,00 zł 

miesięcznie. Zdaje sobie sprawę, że to dużo, ale nie jest to koszt który byłby nie do 
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udźwignięcia. Wspomniała, iż cały czas zapewniano, że reforma ma dbać o dobro dzieci, 

a nie o oszczędności, a niestety wychodzi troszeczkę inaczej.  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że może Komisja Oświaty, Kultury i Sportu spotkałaby się 

ze służbami Pana Burmistrza, aby Radzie tą sytuację wyjaśnić. 

 

Remigiusz Jankowski Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu powiedział, że jak 

najbardziej popiera zgłoszone postulaty, jednakże organem zatwierdzającym arkusze 

organizacyjne dla szkół publicznych jest Burmistrz Miasta, nie zaś Rada Miejska. Stwierdził, 

że nawet chociaż cała Rada poparłaby Państwa prośby, z którymi osobiście się zgadza, to  

decyzja w tej kwestii należy wyłącznie do Burmistrza Miasta. Dodał, że Komisja Oświaty 

oczywiście może się spotkać z przedstawicielami szkoły, ale adresatem tych próśb jest Pan 

Burmistrz. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że z tematem został zapoznany w poniedziałek, wobec tego 

sytuacja wymaga analizy i dopiero wtedy możliwe będzie podjęcie decyzji. 

 

 

Ad 5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Surzycki przedstawił interpelacje, wnioski 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone 

w okresie między sesjami – wg rejestru od numeru BRM.0003.810.2018 do numeru 

BRM.0003.816.2018. 

 

Państwo Radni kolejno ustosunkowywali się do otrzymanych odpowiedzi. 

 

Treść w/w interpelacji, wniosków i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Janina Cichomska przedstawiła interpelacje, wnioski 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady oraz Klubów 

Radnych. 

Poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych złożyła wniosek o opracowanie 

projektu programu „Profilaktyka i wczesna diagnostyka astmy oraz chorób alergicznych 

u dzieci”, a następnie skierowanie go do Agencji Oceny Technologii Medycznych 

i  Taryfikacji, celem uzyskania stosownej opinii. 

Powiedziała także, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków złożyła wniosek 

o przygotowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla zabytkowego centrum Cieszyna. 

 

Przewodniczący Komisji ustosunkowali się udzielonych przez Burmistrza Miasta odpowiedzi. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

wypracowała opinię w sprawie kandydatur  do przyznania Nagród i Wyróżnień Miasta 

Cieszyna za wysokie wyniki sportowe osiągnięte w 2017 roku oraz za całokształt działalności 

sportowej. 
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Wspomniała również, że Komisja Rewizyjna w dniach 16 kwietnia i 14 maja br. 

przeprowadziła kontrolę z działalności Straży Miejskiej w Cieszynie. Komisja nie zgłosiła 

uwag, wniosków, ani rekomendacji. 

 

Treść w/w interpelacji, wniosków i zapytań Komisji Radnych wraz z odpowiedziami, 

dostępna jest na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

 

Ad 7. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Informacja 

o wstępnych wynikach naboru do przedszkoli publicznych na rok szkolny 2018/2019. 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Remigiusz Jankowski powiedział, że Komisja zapoznała się z Informacją na temat rekrutacji 

do przedszkoli, pozytywnym jest to, że wszystkie dzieci, które chciały się dostać do 

przedszkoli miały taką możliwość. Nie zostały przyjęte 24 osoby, ale nie dlatego, że nie było 

miejsc, ale dlatego, że rodzice nie zdecydowali się na to konkretne przedszkole, które zostało 

im zaproponowane. Komisja Informację przyjęła do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 
 
 

Ad 8. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad – 

Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Cieszynie na lata 2017-2020. 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Marek Szczypka powiedział, że temat niestety smutny, ale aktualny, Komisja Zdrowia 

i Spraw Społecznych przeanalizowała zarówno Sprawozdanie z w/w Programu, jak 

i Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w roku 2017, nie wnosząc uwag. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

 

Ad 9. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad -

Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w roku 2017. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 
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Ad 10. 

Ad 10.1. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej nr XVI/168/12 z dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie nadania Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszynie. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych o stanowisko do w/w 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XVI/168/12 z dnia 26 stycznia 2012 

roku w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.2. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy na czas 

nieoznaczony (działki przy ul. Menniczej i Placu Teatralnym). 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Pana Krzysztofa Wantuloka. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umów dzierżawy na czas nieoznaczony (działki przy ul. Menniczej i Placu 

Teatralnym). 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 18 głosami. 

 

Ad 10.3. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy na czas 

nieoznaczony (działka przy ul. Szybińskiego). 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umów dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Szybińskiego). 
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W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 18 głosami. 

 

Ad 10.4. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie aktualizacji Planu gospodarki 

niskoemisyjnej Cieszyna, przyjętego uchwałą nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 

28 maja 2015 roku w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umów dzierżawy na czas nieoznaczony (działka przy ul. Szybińskiego). 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 18 głosami. 

 

Ad 10.5. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie Aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe miasta Cieszyna, przyjętych 

uchwałą nr XVII/172/99 Rady Miejskiej w Cieszynie z dnia 25 listopada 1999 roku 

w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe miasta Cieszyna. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Aktualizacji 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe miasta 

Cieszyna, przyjętych uchwałą nr XVII/172/99 Rady Miejskiej w Cieszynie z dnia 25 listopada 

1999 roku w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe miasta Cieszyna. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.6. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy 

Cieszyn miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Przedstawiła pozytywną 

opinię do powyższego projektu uchwały, zgłoszoną przez Gminną Radę Działalności Pożytku 

Publicznego, przy czym Rada proponuje, aby odległość punktu sprzedaży napojów 

alkoholowych od obiektów chronionych zmniejszyć z 45 metrów do 15 metrów.  
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Burmistrz Miasta powiedział, że zaproponowano Państwu Radnym projekt uchwały 

oznaczony jako projekt II.  Różnica pomiędzy dokumentami polega na tym, że w paragrafie 

3 ust. 1 wykreślono – zgodnie z wnioskiem Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – punkt 3 

brzmiący „zakładów opieki zdrowotnej”, jak również zmniejszono odległość usytuowania 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych od obiektów chronionych z 45m do 40m. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o stanowisko do w/w projektu uchwały Przewodniczącego 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Pana Marka Szczypkę. 

 

Przewodniczący powiedział, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały oznaczony jako projekt II. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt II uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na 

terenie Gminy Cieszyn miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.7. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania 

obniżek obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych dla nauczycieli, którym powierzono 

kierownicze stanowisko w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Cieszyn. 

Poprosiła o stanowisko do w/w projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Pana Remigiusza Jankowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w/w projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania obniżek obowiązkowego wymiaru godzin 

dydaktycznych dla nauczycieli, którym powierzono kierownicze stanowisko w przedszkolach 

i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Cieszyn. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.8. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla 

niektórych nauczycieli pracujących w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Cieszyn. 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w/w projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
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dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla niektórych nauczycieli pracujących 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Cieszyn. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.9. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Cieszyn oraz 

warunków częściowego i całkowitego zwolnienia z opłat. 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w/w projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Cieszyn oraz warunków częściowego i całkowitego zwolnienia 

z opłat. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.10. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji miejsc nowych przystanków komunikacyjnych. 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji miejsc nowych przystanków komunikacyjnych. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 18 głosami. 

 

Ad 10.11. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr XXXIX/395/17 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 listopada 2017r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy partnerskiej i przystąpienie do realizacji projektu pn. „Przyjazny 

e-urząd – podniesienie jakości usług w zakresie podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania 

nieruchomościami w 8 Gminach: Wisła, Brenna, Istebna, Cieszyn, Ujsoły, Czechowice-

Dziedzice, Szczyrk oraz Miasto Świnoujście” z innymi gminami oraz podmiotami spoza 

sektora finansów publicznych. 
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Przewodniczący Komisji Finansów Pan Krzysztof Pszczółka poprosił o kilka słów na temat 

tego projektu uchwały. 

 

Sekretarz Miasta Pan Stanisław Kawecki poinformował, że w dniu 13 kwietnia 2018 roku 

Urząd Miejski w Cieszynie otrzymał informację, że zgodnie z decyzją administracyjną firma 

F5 Konsulting Sp. z o. o. z Poznania utraciła możliwość ubiegania się o europejskie środki 

finansowe na realizację projektu „Przyjazny e-urząd – podniesienie jakości usług w zakresie 

podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania nieruchomościami w 8 Gminach: Wisła, Brenna, 

Istebna, Ujsoły, Czechowice-Dziedzice, Szczyrk oraz Miasto Świnoujście”. W związku 

z powyższym zachodzi konieczność uchylenia uchwały Nr XXXIX/395/17. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  uchylenia 

uchwały Nr XXXIX/395/17 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 listopada 2017r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej i przystąpienie do realizacji projektu pn. 

„Przyjazny e-urząd – podniesienie jakości usług w zakresie podatków i opłat lokalnych oraz 

zarządzania nieruchomościami w 8 Gminach: Wisła, Brenna, Istebna, Cieszyn, Ujsoły, 

Czechowice-Dziedzice, Szczyrk oraz Miasto Świnoujście” z innymi gminami oraz 

podmiotami spoza sektora finansów publicznych. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.12. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia na warunkach 

preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze środków WFOŚiGW w Katowicach, 

z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Likwidacja 

niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – etap II”. 

Poprosiła o stanowisko Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów do w/w projektu 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia na warunkach preferencyjnych długoterminowej pożyczki ze 

środków WFOŚiGW w Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – etap II”. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.13. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej w wyborach 

uzupełniających. Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do pracy w Zespole. 

 

Grażyna Pawlita zgłosiła kandydaturę Wiceprzewodniczącej Rady Janiny Cichomskiej, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Herok zgłosił kandydaturę Radnej Ireny Kwaśny, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 
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Krzysztof Pszczółka zgłosił kandydaturę Radnego Piotra Tomicy oraz Radnego Remigiusza 

Jankowskiego. 

Obaj Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Janina Cichomska odnosząc się do wystąpienia Pana 

Posła stwierdziła, że niestety, ale możliwości Zespołu są ograniczone. Zespół działa 

w oparciu o ustawę Prawo o ustroju sądów powszechnych, na podstawie Rozporządzenia 

Ministra Sprawiedliwości, w oparciu o prawo i w granicach prawa. Obowiązki Zespołu są 

ściśle określone – Zespół bada pod względem formalnym zgłoszenia kandydatów, dokonuje 

weryfikacji, czy kandydat jest osobą nieskazitelnego charakteru, przekazuje Radzie Miejskiej 

kandydatury osób, które spełniają te wymogi formalne. Następnie Rada Miejska podejmuje 

uchwałę w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników, czy osoby nie są skazane wyrokiem prawomocnym. Zespół 

sporządza sprawozdanie z przebiegu prac, w którym zawiera opinie o kandydatach na 

ławników. Na tym rola Zespołu kończy się. 

 

Poseł Jerzy Jachnik powiedział, że to nie jest tak, że patrzymy w papier – karany/ nie karany. 

Ważne jest, co to jest za człowiek. Stwierdził, że podchodząc w ten sposób do tematu, mamy 

potem takie sądy i  takich ławników, jakich mamy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Janina Cichomska powiedziała, że nie chciałaby się 

wdawać w spór, ale Zespół nie ma uprawnień, nie może się kierować niczym innym tylko 

oceną, a to Rada decyduje o wyborze ławników.  

 

Piotr Tomica stwierdził, iż rozumie to, co mówi Pani Wiceprzewodnicząca, nie mniej jednak 

poprosił, aby zważyć na jedną rzecz. Rada musi wybrać osobę, która nie jest rejestrowana 

w rejestrze osób skazanych i takich osób może być kilka, ale wśród tych kilku osób, które 

mogą ubiegać się o ławnika, mogą być osoby nieskazitelne etycznie, moralnie, nie musza być 

skazane. Tu właśnie jest rola Zespołu, aby wśród tych nieskazanych osób, wybrać takie, które 

zasługują na ta funkcję, którą mają pełnić. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Janina Cichomska wyraziła nadzieję, że Rada tak 

właśnie robi. Powiedziała, że przez wiele lat była ławnikiem i obserwowała różne sytuacje, 

niestety wybieramy kierując się własnym sumieniem i tak to wygląda. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż sama dyskusja dowodzi tego, że Radni wskazali 

odpowiednich kandydatów do Zespołu. 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej w wyborach 

uzupełniających, wpisując w paragrafie 1 projektu uchwały następujące nazwiska: Janina 

Cichomska, Remigiusz Jankowski, Irena Kwaśny, Piotr Tomica. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 15 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 10.14. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie  wyznaczenia przedstawiciela 

Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady Programowej Książnicy Cieszyńskiej. Powiedziała, że 

25 maja br. dobiegła końca VI kadencja Rady Programowej Książnicy Cieszyńskiej 
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i Burmistrz Miasta zobowiązany jest do powołania nowego jej składu. Zgodnie ze statutem 

w Radzie Programowej zasiada także przedstawiciel Rady Miejskiej Cieszyna, którego należy 

wskazać w trybie uchwały. Przypomniała, że dotychczas Radę Miejską reprezentował Radny 

Bartosz Tyrna. Zgłosiła ponownie kandydaturę Radnego Bartosza Tyrny, od którego ma 

pisemną zgodę na kandydowanie. 
 

Z uwagi na brak innych kandydatur, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej Książnicy Cieszyńskiej, wpisując w paragrafie 1 nazwisko Radnego Bartosza 

Tyrny. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.15. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2018 rok. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Krzysztof Herok odniósł się do kwoty 36 tys. zł wydanej na otwarcie węzła przesiadkowego. 

Zapytał, czy nie dało się to zrobić w sposób o wiele tańszy, własnymi siłami. Powiedział, że 

mamy świetnie prowadzącego wszystkie imprezy miejskie Pana Adama Cieślara, który na 

pewno doskonale by sobie poradził z poprowadzeniem tej uroczystości.  

 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że z pewnością dałoby się wydać mniej środków na ten cel, 

ale braliśmy pod uwagę wszystkie okoliczności związane również z promocją tego 

wydarzenia na zewnątrz. Wydaje się, że odnieśliśmy duży sukces medialny na zewnątrz. 

Mieliśmy również okoliczności wewnętrzne – zaangażowanie m.in. COK „Domu 

Narodowego” w remont i inne inwestycje, stąd nie zwracał się do Ośrodka z prośbą o pomoc. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Miasta Cieszyna na 2018 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad 10.16. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028. 

 

Burmistrz Miasta wniósł o uwzględnienie autopoprawki do w/w projektu uchwały, która na 

posiedzeniu Komisji Finansów została przez Panią Skarbnik Miasta Alicję Dąbrowską 

omówiona. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Krzysztofa Pszczółkę 

o stanowisko.  
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Krzysztof Pszczółka przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028 

wraz z autopoprawką. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028, wraz 

z autopoprawką. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 17 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 11. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 

- Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami. 

Do przedłożonego materiału pisemnego pytanie zadał Radny Krzysztof Pszczółka, 

odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 

 

Ad 12. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych  chciałby złożyć 

oświadczenie. 

Oświadczeń nie zgłoszono, zatem Przewodnicząca Rady przedstawiła korespondencję 

skierowaną do Rady Miejskiej Cieszyna: 

1. Dyrektor Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego przesłał 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego uchwały 

w sprawie wyboru jednostki budżetowej Miasta Cieszyna, w której zostanie 

wprowadzony budżet zadaniowy. 

2. Burmistrz Miasta Cieszyna w okresie między sesjami przesłał do Rady Miejskiej 

następującą korespondencję: 

1) sprawozdania finansowe dotyczące budżetu 2017 roku, 

2) dokument pn. „Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Cieszyn za rok 2017”, 

3) stanowiska Gmin, do których wystąpił z prośbą o rozważenie możliwości zawarcia 

porozumień dotyczących finansowania opieki zapewnionej w Żłobkach Miejskich 

w Cieszynie, 

4) pismo, w którym Pan Burmistrz proponuje przedstawienie radnym na posiedzeniu 

Komisji Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków w dniu 26 czerwca br. 

wyników pierwszego etapu prac nad tzw. „uchwałą krajobrazową”, 

5) pismo, w którym zwraca się do Rady Miejskiej z prośbą o rozważenie 

i ewentualne podjęcie na sesji czerwcowej uchwały w sprawie kupna 

nieruchomości po byłej „Spółdzielni LAS”, zabezpieczając w budżecie Miasta 

kwotę 1.130.360,00 zł. 

3. Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Cieszynie Sp. z o.o. przesyła do 

wiadomości Rady Miejskiej projekt regulaminu odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Cieszyn. 

4. Mieszkańcy bloku przy ul. Szymanowskiego 1 oraz ul. Moniuszki 6 w Cieszynie 

zwracają się z prośbą o możliwość zabrania głosu na sesji Rady Miejskiej w sprawie 

planowanej zabudowy działki w obrębie ulic Szymanowskiego i Moniuszki.  
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5. Prezes Cieszyńskiego Wielosekcyjnego Klubu Sportowego zwraca się z prośbą 

o przekazanie upominków reklamowych Cieszyna dzieciom biorącym udział 

w zawodach pływackich z okazji Międzynarodowego Dnia Dziecka. 
 

Krzysztof Herok nawiązując do dzisiejszej wizyty przedstawicieli Szkoły Podstawowej nr 5 

z Oddziałami Integracyjnymi, zwrócił się z pytaniem, do kiedy muszą być zatwierdzone 

w szkołach arkusze organizacyjne.  

 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że do końca maja. 

 

Krzysztof Herok powiedział, że dotychczas po wystąpieniach gości zawsze była możliwość 

zadawania pytań. 

 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że zawsze można jednak ustalić to, czy chce się 

wystąpić na sesji. Dodała, że to nie jest temat, który się pojawił dzisiaj, znamy tą sytuację. To 

Rada zadecydowała, że zostawiamy akurat tyle szkół, stąd teraz nie można tych szkół 

pozbawiać uczniów. Stwierdziła, iż to jest pokłosie decyzji, że rodzice mogą sami wybierać 

szkoły, nie muszą wybierać zgodnie z rejonizacją. Wyraziła nadzieję, że jakiś kompromis 

zostanie zaproponowany. 

 

Burmistrz Miasta stwierdził, iż doskonale zdaje sobie sprawę z tego, że tą szkołę musimy 

utrzymać. O propozycji otwarcia dodatkowej klasy V dowiedział się w poniedziałek. 

Powiedział, że jeśli Dyrektor jednostki widzi problem, to nie powinien informować o tym 

Burmistrza za pięć dwunasta. 

 

Remigiusz Jankowski powiedział, że oczywiście może zwołać dodatkowe posiedzenie 

Komisji Oświaty, ale to nic nie da. Osobiście uważa, że dobrze byłoby podzielić oddział 26 

osobowy, oczywiście ze świadomością kolejnych kilkuset tysięcy złotych rocznie 

zainwestowanych w tą szkołę. Stwierdził, że nie chciałby w żaden sposób wpływać na 

decyzję Burmistrza, ponieważ wie, że to jest Jego decyzja. 

 

Burmistrz Miasta zapytał, czy ktoś z Państwa wie ile będzie w przyszłym roku uczniów 

w poszczególnych klasach V w różnych szkołach, ilu nauczycieli straci pracę, ile będzie to 

kosztować. To są pytania, na które najpierw musi sobie odpowiedzieć. Nie może być tak, że 

otwieramy we wrześniu klasę 24 osobową, potem Dyrektor jednostki podejmuje samodzielne 

decyzje przyjmując kolejnych uczniów, a później mówi Burmistrzowi – daj Pan pieniądze. 

Dyrektor jednostki odpowiada za budżet swojej szkoły i oczekuje od Niego 

odpowiedzialności, a nie stawiania Burmistrza, czy Rady Miejskiej pod ścianą. Stwierdził, że 

zanim nie wyjaśni tych wszystkich spraw, nie może powiedzieć jaka będzie Jego decyzja. 

Powiedział, że sprzyjają tej szkole, pozwolili na otwarcie 7 osobowej klasy VII, bo wynika to 

z polityki spokojnego wprowadzania reformy w szkole, ale to zarządca szkoły odpowiada za 

planowanie.  

 

Stanisław Pońc powiedział, iż uważa, że żadna z klas nie powinna liczyć więcej niż 20 

uczniów, a w przypadku klas z dziećmi niepełnosprawnymi jeszcze należałoby ilość 

ograniczyć, żeby nauczyciel był w stanie pomagać i zapanować nad uczniami. Dodał, że 

dyrekcja szkoły powinna pilnować tego tematu i wcześniej zgłaszać taki problem. 

 

Krzysztof Herok zapytał, czy klasa o której mowa nie powinna być oddziałem integracyjnym, 

skoro jest w niej 5 uczniów z orzeczeniami o niepełnosprawności. 
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Burmistrz Miasta odpowiedział, że dotychczasowe interpretacje prawne wskazują na to, że 

jeżeli mamy jeden oddział  klasowy na danym poziomie, to musi to być klasa 

ogólnodostępna. Na samym początku Pani Dyrektor miała zaledwie kilkunastu uczniów 

i zgodziliśmy się na otwarcie tego oddziału. W dodatkowej rekrutacji doszło więcej dzieci 

i Pani Dyrektor przyjęła 24 uczniów. Nie robiliśmy żadnego problemu. Jeżeli potem Dyrektor 

jednostki na własną rękę przyjmuje uczniów, to ma obowiązek przestrzegać przepisów prawa, 

jak i liczyć pieniądze, ile będzie to kosztować. Powiedział, że wprowadzamy bon oświatowy 

po to właśnie, żeby Burmistrz i Rada Miejska byli zwolnieni z tego typu decyzji. To Dyrektor 

i Rada Pedagogiczna ma tak planować, żeby im na wszystko starczyło. Podał przykład szkoły, 

która tak zaplanowała swoją organizację, że mają zaoszczędzone ponad dwa etaty. 

Powiedział, że przyjęli  jednakowe kryterium do wszystkich szkół, z przejrzystymi zasadami. 

Stwierdził, że potrzeba jednak pewnej dyscypliny, która wiązać będzie wszystkich.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Surzycki zaproponował, aby zamknąć 

dyskusję. Pan Burmistrz został zaskoczony pytaniem z pominięciem drogi służbowej i musi 

rozpoznać temat, żeby rzetelnie Radzie odpowiedzieć.  

 

Przewodnicząca Rady potwierdziła, że Burmistrz Miasta został zaskoczony tematem 

w poniedziałek, Ona została zaskoczona dzisiaj. Nie mniej jednak postanowiła udzielić głosu, 

ale dyskusji w tym punkcie nie przewidywała. 

 

W innych sprawach głos zabrali Radni: Piotr Tomica, Stanisław Pońc, Irena Kwaśny, 

Czesław Banot, Adam Swakoń, Janusz Kołder oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej Gabriela 

Staszkiewicz, odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Ryszard Macura. 

 

Ad 13. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gabriela Staszkiewicz zamknęła 

obrady czterdziestej piątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

Protokołowała      Przewodnicząca Rady Miejskiej Cieszyna 

 

                

Jolanta Fajkis                   Gabriela Staszkiewicz           

                               


